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"How Do I Get to the Port of Dakar?"

French transcript:
"Jeune fille perdue: Bonjour. 
Jeune fille: Ah, bonjour. 
Jeune fille perdue: Excusez moi je voulais arriver au port de Dakar mais je suis un peu perdue… 
Jeune fille: Oh, le port de Dakar vous voulez des directions alors ? 
Jeune fille perdue: Oui. 
Jeune fille: Ok, donc tu sors du marché, du Centre Commercial. Tu seras sur la rue Lamine Guèye. 
Jeune fille perdue: Lamine Guèye. 
Jeune fille: Tu longes la rue vers ta droite, il y aura un carrefour. Il y aura un carrefour là. Et tu prends ta gauche sur Pompidou. 
Jeune fille perdue: Carrefour, gauche… 
Jeune fille: Gauche sur Pompidou et tu vas tout droit sur Pompidou. Et à la fin tu viendras devant, tu seras devant la place de l'Indépendance. Il y aura le Ministère des Affaires Etrangères, la Chambre de Commerce. Tu prends ton autre gauche et tu vas tout droit. Tu descends, tu longes la rue encore et sur ta droite ce sera la Port de Dakar. Il y a plein de voitures, il y a des bateaux, c'est facile à repérer. 
Jeune fille perdue: Merci beaucoup! 
Jeune fille: De rien! 
Jeune fille perdue: Passez une bonne journée! 
Jeune fille: Allez bonne chance!"


English translation:
"Lost young woman: Hello! 
Young woman: Oh, hello! 
Lost young woman: Excuse me, I am trying to get to the port of Dakar, and I am little lost. 
Young woman: Oh, so you want some directions? 
Young woman: Yes. 
young woman: All right, when you get out of the market, the Commercial Center, you will be on Lamine Guèye Avenue. 
Lost young woman: Lamine Guèye. 
Young woman: Take the street to your right, and you'll come to a crossroad. There will be a crossroad, and you take a left on Pompidou Avenue. 
Lost young woman: Crossroad, left. 
Young woman: Left on Pompidou, and keep straight on Pompidou. At the end of Pompidou, there will be Independence Place. There will be the Ministry of Foreign Affairs and the Chamber of Commerce. Take your next left and keep straight. Go down the street and keep going straight. The port of Dakar will be on your right. There will be a lot of cars and boats. It's very easy to find. 
Lost young woman: Thank you! 
Young woman: You are welcome! 
Lost young woman: All right, have a nice day! 
Young woman: Good luck!"
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